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Mosina, dnia 30 września 2013 r.

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytania radnego Jana Marciniaka

w sprawie wycięcia drzew na terenie pomiędzy budynkiem Mosińskiego Ośrodka Kultury,

a budynkiem Straży Pożarnej.

Do wiadomości:

Pan
Jan Marciniak
Radny Rady Miejskiej
w Mosinie

Łup.

Gminy Mosina



RADA MIEJSKA
W MOSI1IE

ZAPYTANIE RADNEGO
2DO3. Ucj 7j

1. Imię i nazwisko Radnego JAN MARCiNIAK
(czytelnie)

2. Proszę o udzielnie odpowiedzi na pytanie „informacji/ w następującej
sprawie:
Na terenie pomiędzy budynkiem Mosińskiego Ośrodka Kultury a
budynkiem Straży Pożarnej wycięto 8 drzew na działce będącej
własnością gminy:
-na podstawie ustawy o dostępie do informacji publicznej proszę o ksero
wniosku wraz z uzasadnieniem skierowany do Starostwa Powiatowego

w sprawie wycinki drzew
-jakie jest przeznaczenie działki w m.pz.p.
-proszę podać rodzaj i wiek wyciętych drzew
-dlaczego wycinki nie uzgadniano z Regionanym Dyrektorem Ochrony
Srodowiska

-jakie koszty, poza samą wycinką, poniosła gmina np. opłaty na rzecz
ochrony środowiska.

- zakładając: jakie koszty poniosłaby osoba prawna lub fizyczna gdyby te
drzewa znajdowały się na ich działkach.

-czy działka jest(będzie)przeznaczona na sprzedaż
- biorąc pod uwagę bezproblemową wycinkę ww. drzew, w tym dębu,
zwracam się z pytaniem dlaczego wycinka, czy choćby przycięcie
konarów 4 dębów zlokalizowanych przy ul. Kolejowej spotkało się ze
strony instytucji decyzyjnych(jakich?) ze zdecydowanym odporem, co w
konsekwencji doprowadziło do tego, że drzewa, bądź konary zagrażają
parkującym tam pojazdom i nie tylko im.

-czy parking (nadal własność PKP- gmina go dzierżawi) jest
ubezpieczony od następstw zdarzeń np. uszkodzenie pojazdu przez
upadek na nie gałęzi konarów, czy też drzewa.
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